
STUDENTSKÁ KOMORA 
 Akademického senátu 
      Fakulty ekonomické 

Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU č. 3 ze dne 8. 10. 2008 

Přítomní senátoři:  Bc. Pavla Boháčová, Bc. Lucie Elhotová, Bc. Lukáš Lev, Bc. Jan 
Sladovník 

 
Omluven:  Nikola Pantovič 
Neomluvena:  Ing. Andrea Žejdlová 
 
Přítomno: 4 senátoři, SK AS FEK ZČU je usnášeníschopná 

Program: 

1) Schválení programu 3. zasedání SK AS FEK ZČU 

2) Schválení zápisu z 2. zasedání SK AS FEK ZČU 

3) Aktualizace DZ FEK ZČU do roku 2010 - rok 2008 – vyjádření SK 

4) „Studentské desatero“ 

5) Akce na školní rok 2008/2009 

6) Různé 

Ad 1) Schválení programu 3. zasedání SK AS FEK ZČU 

Předseda SK AS FEK ZČU J. Sladovník přivítal přítomné senátory a seznámil je  
s programem 3. zasedání, o kterém dal hlasovat. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU schvaluje program 3. zasedání. 
Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 0. Usnesení bylo přijato. 

Ad 2) Schválení zápisu z 2. zasedání SK AS FEK ZČU 

J. Sladovník dal hlasovat o schválení zápisu z 2. zasedání SK AS FEK ZČU ze dne  
21. 5. 2008. 

Usnesení: SK AS FEK ZČU schvaluje Zápis ze zasedání SK AS FEK ZČU č. 2 ze dne  
21. 5. 2008. 

Hlasování – pro: 4 hlasy, proti: 0, zdržel se: 0. Usnesení bylo přijato. 
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Ad 3) Aktualizace DZ FEK ZČU do roku 2010 - rok 2008 – vyjádření SK 
 
SK AS FEK ZČU konstatovala, že po několika proběhlých kolech připomínkování tohoto 
dokumentu, kdy byly téměř všechny připomínky zapracovány, nevidí problém v tom, tento 
dokument schválit. To, že někteří senátoři v současné době mluví o tom, že není nutné tento 
dokument schvalovat, jim připadá zvláštní, když při předložení tohoto dokumentu  
ke schválení v letní semestru minulého akademického roku nikdo o tomto nehovořil. Všichni 
přítomní členové SK AS FEK se s poslední předkládanou (tedy 4.) verzí seznámili a v jejím 
obsahu neshledávají takové závady, které by znemožňovali schválit dokument. 
SK AS FEK zároveň doporučuje, aby byla již nyní dána větší pozornost na budoucnost, tedy 
aktualizace na rok 2009. 
 

Ad 4) „Studentské desatero“ 
 
SK AS FEK ZČU vytvořila na základě předchozího jednání s dr. Gangurem „Studentské 
desatero“, které je vztaženo především k předmětu KSO/FIPV1 a radí studentům, jak  
bez zbytečných problémů tento předmět absolvovat. Většina bodů se ale dá použít obecně  
i na ostatní předměty. 
Toto desatero bylo prezentováno studentům, kteří se s FIPV1 letos potkají a dále bude 
vyvěšeno na internetových stránkách AS FEK ZČU a bude zveřejněno v newsletteru č. 2  
a po dohodě s dr. Gangurem může být například umístěno na Moodlu. 
SK AS FEK ZČU doufá, že bude toto desatero studenty využito a bráno na vědomí a pomůže 
tím k větší úspěšnosti u zkoušky. 
 

Ad 5) Akce na školní rok 2008/2009 
 
Senátoři diskutovali o tom, jaké jsou naplánovány akce pro studenty na tento akademický rok. 
Jako první proběhne tradiční Samíkování v chebské části fakulty, kdy jsou studenti prvního 
ročníku vítáni staršími kolegy.  
Dále proběhne již druhý ročník setkání SK se studenty, jehož cílem je seznámit se blíže  
se všemi studentskými problémy a dát studentům možnost ptát se na cokoliv, co je zajímá. 
Toto setkání je předběžně plánováno na poslední týden v listopadu. Stejně jako vloni bude  
i na část tohoto setkání pozván pan proděkan pro studijní záležitosti Ing. Nový. 
Dále 3. 12. proběhne Erasmus workshop – jedná se již o druhý ročník této akce, která má  
za cíl přiblížit studentům, jaké mají na naší fakultě možnosti, co se týká studia v zahraničí. 
 
V letním semestru jsou připravovány 3 akce. 
Jednou bude na začátku března ples fakulty, který se jako již tradičně bude konat v Chebu  
a dále Miss fakulty, která se uskuteční na začátku dubna taktéž v chebské části fakulty. 
Na přelom dubna a května je plánován bowlingový turnaj pro studenty, ale i učitele. 
 

Ad 6) Různé 
 
a) Studentští senátoři diskutovali o podmínkách přijímacího řízení na FEK ZČU pro rok 2009. 
Jediným novým bodem, který se liší od předchozích let, je fakt, že do chebské části fakulty 
budou uchazeči přijímáni bez přijímacích zkoušek. Vysvětlení je takové, že v minulém roce 
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byli přijímání bez přijímacích zkoušek studenti, kteří se vešli se svým studijním průměrem  
ze střední školy do průměru 2,5. Takovýchto studentů byla většina a přijímací zkoušky jako 
takové se potom připravovaly pro 30 lidí, což se samozřejmě v konečném důsledku ani 
nevyplatí. Studentští senátoři v tomto novém bodu tedy nevidí žádný problém. 
 
b) J. Sladovník informoval ostatní studentské senátory o tom, že se dozvěděl, že v chebské 
části fakulty byla zrušena výuka španělštiny přesto, že v loňském akademickém roce dalo 
velkou námahu, aby byla na přání studentů zavedena. Studenti jsou z toho velice rozčarováni, 
a to především proto, že si v rámci předzápisu mohli španělštinu bez problémů zapsat  
a po zápisu se dozvěděli, že byla zrušena. Studentští senátoři předpokládají, že takovýmto 
studentům bude umožněno si tento předmět zdarma odepsat a zapsat si jiný, díky kterému se 
jim vyrovná počet kreditů na původní stav. 
 
c) Dále J. Sladovník informoval o situaci v chebské části fakulty týkající výuky tělocviku 
v Chebu. Jediným vyučujícím je v současné době Mgr. Borkovcová, kromě horolezectví, 
které vyučuje doc. Eger. Tento stav je nedostačující, jelikož není v silách jednoho 
vyučujícího, aby mohl odučit všechny hodiny.  
 
d) J. Sladovník požádal členy SK AS ZČU o otevření problému nedostatku elektrických 
zásuvek v učebnách. Zejména ve velkých přednáškových učebnách po celé ZČU si někteří 
studenti píší zápisky do notebooků. Vzhledem k přibývajícím studentům s notebooky je 
nynější počet elektrických zásuvek nedostačující a je třeba se zamyslet nad budoucím 
rozvojem. 
 

 
V Plzni dne 11. 10. 2008 
 
Zapsala: Bc. Pavla Boháčová 
Doplnil: Bc. Jan Sladovník 
 
 


